

سياسة قبول الطفل ودفع الرسوم بمركز الطفولة المبكرة

أولاً: المستوى:

يبدأ قبول الأطفال من سن ثلاث سنوات وفقاً لأولوية التقديم ومطابقة المتطلبات المذكورة أدناه:

- روضة: 3 سنوات (يجب أن يكون عمر الطفل قد أكمل 3 سنوات قبل تاريخ 1 سبتمبر)، ويعتمد على نفسه في دخول الحمام.
 - تمهيدي أول: عمر الطفل 4 سنوات.
 - تمهيدي ثاني: عمر الطفل 5 سنوات. (يجب تقديم تقرير عن التحاق الطفل بروضة أو حضانة سابقة)

ثانياً: رسوم التسجيل للأطفال الجدد (غير المسترجعة):

يدفع مبلغ (500) ريال قطري رسوم تسجيل غير مسترجعة (سواء تم حضور المقابلة أو عدم الحضور، وقبول الطفل أو عدم قبوله)، في حالة اجتياز الطفل للمقابلة الشخصية سيخصم مبلغ رسوم التسجيل من الرسوم الدراسية للفصل الأول.

ثالثاً: سياسة دفع الرسوم الدراسية للأطفال الجدد:

- الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي كاملاً هي (12,000) ريال قطري، ويتم الدفع من خلال الرابط الإلكتروني عندما يتم قبول الطفل. ويتم الدفع على مرحلتين:
- رسوم الفصل الدراسي الأول (5,500 ريال قطري): تدفع بعد اجتياز الطفل للمقابلة الشخصية وقبوله في المستوى المناسب له حسب سياسة مركز الطفولة المبكرة.
- رسوم الفصل الدراسي الثاني (6,000 ريال قطري): تدفع في شهر ديسمبر من كل عام قبل بدء الفصل الدراسي الثاني طبقاً
 للتقويم الأكاديمي لجامعة قطر.
- وفي حالة عدم الدفع خلال أسبوع من تاريخ إعلان القبول يتم سحب اسم الطفل من قائمة المقبولين ويتم قبول الطفل التالي على
 قائمة الانتظار .

رابعاً: قواعد الانسحاب للأطفال الجدد من المركز:

- يعاد المبلغ كاملاً إلى ولى الأمر في حال انسحاب الطفل قبل بدء الأسبوع الدراسي الأول مع ضرورة ذكر أسباب الانسحاب
 وتوفير ما يثبت ذلك وموافقة مدير المركز.
- في حال انسحاب الطفل خلال الأسبوع الأول من بدء الدراسة، يخصم مبلغ (1,650 ريال قطري) 30% من إجمالي الرسوم المدفوعة للفصل الدراسي الأول وهي (5,500 ريال قطري).
- في حال انسحاب الطفل خلال الأسبوع الثاني من بدء الدراسة، يخصم مبلغ (2,750 ربال قطري) 50% من إجمالي الرسوم المدفوعة للفصل الدراسي الأول وهي (5,500 ربال قطري).

لا يحق لولي أمر الطفل استرجاع أي من الرسوم المدفوعة بعد مضي أسبوعين من مدء الدراس



غیر مناح حالیا Not Available

الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي للأطفال الجدد:

QR.4,000	QR.6,000	QR.5,500	TUITION FEE QR.12,000	QR.500
رسوم الرعاية الإضافية	رسوم الفصل الثاني	رسوم الفصل الأول	الرسوم الدراسية للعام	رسوم التسجيل
AFTER CARE PROGRAM	SECOND SEMESTER	FIRST SEMESTER FEE	الأكاديمي كاملأ	REGISTRATION FEE

خامساً: سياسة دفع الرسوم الطفل المستمر بالمركز للعام الأكاديمي:

- ♦ رسوم الفصل الأول (6,000) ريال قطري وبتم دفع كتالى:
- يدفع مبلغ (4,000) ريال قطري قيمة رسوم حجز المقعد للطفل المستمر وهو مبلغ (غير مسترجع) في حالة تم انسحاب الطفل أو الغاء تسجيله.
 - يدفع مبلغ (2,000) ريال قطري رسوم استكمال الفصل الدراسي الأول المستحقة.
- في حال انسحاب الطفل أو تم إلغاء تسجيله قبل بدء الدراسة للعام الأكاديمي بأسبوع ، يتم استرجاع مبلغ (2,000) ريال قطري فقط من إجمالي المبلغ المدفوع للفصل الدراسي الأول (6,000) ريال قطري مع ضرورة ذكر أسباب الانسحاب وتوفير ما يثبت ذلك وموافقة مدير المركز.
 - في حال عدم دفع الرسوم في التاريخ المحدد الستحقاقها سيتم ألغاء استمرارية الطفل في المركز.
- به رسوم الفصل الدراسي الثاني (6,000 ريال): تدفع في شهر ديسمبر من كل عام قبل بدء الفصل الدراسي الثاني طبقاً للتقويم الأكاديمي لجامعة قطر.

الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي للطفل المستمر:

غیر مناح دانیا Not Available

رسوم حجز المقعد للمستمرين رسوم الفصل الأول المستحقة رسوم الفصل الثاني رسوم الرعاية الإضافية الإضافية After Care Program Second semester Fee First semester due Fee Seat Reservation Fee QR.4,000 QR.6,000 QR.2,000







Early Childhood Center Admission and Fees Policy

First: Eligibility:

Enrollment eligibility is for children from the age of three years old and as per ECC requirements mentioned below:

- Age 3: Pre-K (Pre- Kindergarten Child must have turned three years by Sept 1st) and be toilet trained.
- Age 4: KG1 (Kindergarten One).
- Age 5: KG2 (Kindergarten Two) must submit report of the child's enrollment in a previous kindergarten or nursery.

Second: Registration Fees for new applicants (Non-Refundable):

Registration fee of (QR.500) (non-refundable) is to be paid upon application submitted for enrollment at ECC (the amount is non-refundable regardless whether the child attended the interview or not and whether the child was accepted at ECC or not) and this amount will be deducted from total fees if the child is accepted.

Third: Fees Policy for new applicants:

- Total tuition fees per child for the academic year is 12,000 QR. Payment can be made in two semesters:
 - First semester fees (QR 5,500): to be paid after the child passed the interview and been accepted at the appropriate level according to the ECC policy.
 - > Second semester fees (QR 6,000): to be paid in December each year, and before the start of spring semester as per QU academic calendar.
 - > If the payments are not received by the dates set by ECC management, the child's name will be removed from the list of accepted children and the placement will be offered to the next child on the waiting list.



Page | 3

Forth: Refund Policy in case of withdrawal for new applicants:

- Full refund of First Semester Fees (QR.5, 500) if the child withdraws one week prior to the start of the academic year for proven reasons that are approved by the director of ECC.
- An Amount of (QR.1, 650) 30% from the first semester fees (QR.5, 500) will be deducted if the child withdraws during the first week of the Academic year.
- An Amount of (QR.2, 750) 50% from the first semester fees (QR.5, 500) will be deducted if the child withdraws during the second week of the Academic Year.
- No refund of any fees if the child withdraws at any time after the second week of the Academic Year.

Fees Policy for New Applicants:



رسوم الرعاية الإضافية After Care Program	رسوم الفصل الثاني Second semester Fee	رسوم الفصل الأول FIRST SEMESTER FEE	الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي كاملأ Tuition Fee	رسوم التسجيل REGISTRATION FEE
QR.4,000	QR.6,000	QR.5,500	QR.12,000	QR.500

Fifth: Re-enrollment of children continuous for the coming academic year:

- First Semester Fee (QR.6,000) will be paid as follow:
- An amount of (QR 4,000) must be paid as Seat Reservation for the upcoming academic year. In
 case of child's withdrawal or cancelation of registration, this fee will be non-refunded.
- An amount of (QR 2,000) must be paid as First semester due fee.
- In case of child's withdrawal or cancelation of registration, an amount of (QR.2, 000) will be refunded for proven reasons that are approved by the director of ECC.
- If the above mentioned fees are not paid within the deadline set, the ECC has the right to cancel the registration of the child.

Second Semester Fee (QR.6, 000): to be paid on December each year, and before the start of spring semester as per QU academic calendar.

Childhood Center

Page | 4



Fees Policy for children continuous for the coming academic year:



جز المقعد للمستمرين رسوم الفصل الأول المستحقة رسوم الفصل الثاني رسوم الرعاية الإضافية . After Care Program Second semester Fee First semester due Fee Seat Reservatio ... QR.4,000 QR.4,000 QR.4,000



Page | 5